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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30-20:20 

Beslutande Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Erik Kyrkander (V) 
Johanna Bladh (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Anna Nyberg (C) tjänstgör. ers. 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Milada Wurm (SD) tjänstgör. ers. 
Marie Leward Westin (MP) tjänstgör. ers. 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 

Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Roland Svensson (M) tjänstgör. ers. 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Roger Lidén (M) tjänstgör. ers. 
Kovan Akrawi (S) 
Alex Bergström (S) tjänstgör. ers. 
Britt-Marie Jokela (SD) tjänstgör. ers. 
Christina Jorméus (M) 
Charlotte Isaksson (V) tjänstgör. ers. 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 

Ersättare 

 

Lisbeth Ek (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Matti Qvist (SD) 
 

Hasse Lagerström (SD) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Nathalie Lidén (KD) avviker kl. 20:13 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 

Övriga närvarande 
 
 
 

Sara Cronholm, kommunjurist 
Jenny Trygg, kommunsekreterare 

Justerare Annika Carp (L) och Hassan Hussein (S) 

Underskrifter Protokollet har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 

 
Sekreterare Jenny Trygg Paragrafer §§ 128-141 

Ordförande Dan Hovskär 

Justerare  Annika Carp                   Hassan Hussein 

 

ANSLAGSBEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2024-09-30 

Justeringsdatum 2024-10-07 

Anslaget är uppsatt  2024-10-08 – 2024-10-29 

Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 

Underskrift Digitalt genom anslag 

 Jenny Trygg 
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Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 

 

Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C  

Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Roger Lidén (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP 

Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Anders Blom (MP) 
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Ärendelista 

§ 128 Dnr 2024/00538 
Anmälan om utseende av Annika Carp (L) till ledamot samt 
Mikael Wendt (L) till ersättare i kommunfullmäktige efter Martin 
Johansson (L) .................................................................................. 5 

§ 129 Dnr 2024/00576 
Anmälan om utseende av Elias Assio (M) till ledamot samt Roger 
Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige efter Jonathan 
Kahrs (M) .......................................................................................... 6 

§ 130 Dnr 2024/00701 
Motion från Johanna Johansson (SD) om att utöka antal platser i 
sommarsimskolan ........................................................................... 7 

§ 131 Dnr 2024/00700 
Motion från Milada Wurm (SD) om att implementera svensk 
husmanskost som bas i kommunens bespisningar ...................... 8 

§ 132 Dnr 2024/00702 
Interpellation från Johanna Johansson (SD) ställd till ordförande 
i socialnämnden Sören Rafstedt (M) gällande utdrag från 
belastningsregistret ......................................................................... 9 

§ 133 Dnr 2024/00703 
Fråga från Johanna Johansson (SD) till socialnämndens 
ordförande gällande ledsagarservice ........................................... 10 

§ 134 Dnr 2024/00632 
Besvarande av interpellation från Malte Svensson (SD) till 
kommunstyrelsens ordförande om yttranden gällande 
översiktsplanen 2040 ..................................................................... 12 

§ 135 Dnr 2024/00089 
Besvarande av motion från Karolina Bergström (S) och Hassan 
Hussein (S) om ökad kompetens inom NPF ................................. 15 

§ 136 Dnr 2023/01329 
Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) och Hassan 
Hussein (S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
plan för att erbjuda frukost till alla grundskolelever i Falköpings 
kommun .......................................................................................... 19 

§ 137 Dnr 2023/01008 
Platsvarumärke för Falköping ....................................................... 21 

§ 138 Dnr 2024/00432 
Viljeinriktning om utredning och etablering av trygghetscentral i 
kommunal regi för Falköping, Götene, Skara och Tidaholm ...... 23 

§ 139 Dnr 2024/00433 
Antagande av avfallstaxa för Falköpings kommun ..................... 25 

§ 140 Dnr 2024/00177 
Redovisning av kommunalt partistöd för år 2023 och utbetalning 
för år 2025 ....................................................................................... 27 

§ 141 Dnr 2024/00461 
Återbesättande av uppdraget som nämndeman vid Skaraborgs 
tingsrätt efter Hannah Svanteman (MP) ....................................... 29 
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§ 142 Dnr 2024/00689 
Entledigande av Jessica Karlsson (SD) från uppdraget som 
ledamot i barn- och utbildningsnämnden, kompetens- och 
arbetslivsnämnden samt ersättare i byggnadsnämnden ............ 30 

§ 143 Dnr 2024/00003 
Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 ..................... 31 
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§ 128 Dnr 2024/00538 

Anmälan om utseende av Annika Carp (L) till ledamot 
samt Mikael Wendt (L) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Martin Johansson (L)  

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 26 augusti 2024, § 122, att entlediga 

Martin Johansson (L) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 

att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 

Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 16 september 

2024, framgår att länsstyrelsen har utsett Annika Carp (L) till ledamot och 

Mikael Wendt (L) till ersättare i kommunfullmäktige. 
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§ 129 Dnr 2024/00576 

Anmälan om utseende av Elias Assio (M) till ledamot 
samt Roger Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige 
efter Jonathan Kahrs (M) 

Information 

Kommunfullmäktige beslutade den 26 augusti 2024, § 123, att entlediga 

Jonathan Kahrs (M) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 

att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 

Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 16 september 

2024, framgår att länsstyrelsen har utsett Elias Assio (M) till ledamot och 

Roger Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige. 
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§ 130 Dnr 2024/00701 

Motion från Johanna Johansson (SD) om att utöka 
antal platser i sommarsimskolan  

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 

Johanna Johansson (SD) har väckt en motion om att utöka antal platser i 

sommarsimskolan. Av motionen framgår följande. 

”Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta 

Att:   ge i uppdrag till kultur- och fritidsnämnden att utöka antalet platser till 

sommarsimskola inför 2025. 

Ska alla barn i kommunen få möjlighet att lära sig simma? 

Enligt svensk simidrott så visar statistiken att så många som 37 procent av 

barn och unga mellan 4 och 17 år saknar simkunnighet. 

När det gäller betygsättning så uppger Skolverket att det är 7 procent av 

eleverna i årskurs 6 som inte kan simma 200 meter. 

Att simkunnigheten minskar är mycket oroande. I ett land med så mycket 

vatten och där fritidsaktiviteter i samband med vatten är en naturlig del, kan 

lägre simkunnighet på samhällsnivå, kraftigt påverka folkhälsan och i 

förlängningen påverka drunkningstalen negativt.  

Att kunna simma är oerhört viktigt och jag blir därför förvånad när jag får 

höra att alla barn i Falköpings kommun inte kan beredas plats på 

sommarsimskolan för att kunna lära sig simma.  

Enligt en mamma som har barn i Floby så kom det ett mail den 13 Maj 08.12 

om att man kunde anmäla sina barn till sommarsimskola, hon såg detta 

snabbt, redan 09.10 och gick in för att boka in sitt barn men då var det redan 

fullt?! 

Med tanke på att platserna tar slut redan efter 58 minuter så är det en stor 

indikation på att vi har alldeles för få platser på sommarsimskolan.” 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 131 Dnr 2024/00700 

Motion från Milada Wurm (SD) om att implementera 
svensk husmanskost som bas i kommunens 
bespisningar  

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande. 

Bakgrund 

Milada Wurm (SD) har väckt en motion om att implementera svensk 

husmanskost som bas i kommunens bespisningar. Av motionen framgår 

följande. 

”Mat är något vi alla kan relatera till, och våra matvanor grundläggs redan i 

unga år för att senare främja god folkhälsa och skapa förutsättningar för ett 

gott liv. En måltid är mer än bara maten på tallriken – det är en av dagens 

höjdpunkter och bör engagera alla sinnen. Måltider både skapar och väcker 

minnen. 

Vi vill att svensk husmanskost ska vara grunden i kommunens menyer, 

samtidigt som ett vegetariskt alternativ alltid ska finnas tillgängligt. Maten i 

våra skolor håller mycket hög kvalitet, men vi saknar i viss utsträckning 

olika typer av råvaror som är traditionella i det svenska köket. Svensk 

matlagningstradition är en del av vårt kulturarv. Maträtterna är ofta baserade 

på det som kan produceras i Sverige, såsom kött (nöt och fläsk), fisk, lök, 

potatis och andra tillbehör som lingonsylt, rödbetor och bacon. 

Vi vill att Falköpings kommun erbjuder god mat inom en resurseffektiv 

måltidsverksamhet som präglas av professionalism och hållbar kvalitet. Vi 

vill även att lokalt fokus genomsyrar måltidsplaneringen. Det innebär att 

livsmedelsupphandling ska stödja serveringen av svenska livsmedel av hög 

kvalitet, som är närproducerade och tillagade på Falbygden i så stor 

utsträckning som möjligt. Att använda närproducerade råvaror i högre 

utsträckning ger miljömässiga fördelar, gynnar kommunens näringsidkare 

och innebär en vinst för alla invånare i kommunen. 

Mot bakgrund av ovan förslås kommunfullmäktige besluta 

Att:   Falköpings kommuns kostpolicy revideras så att svensk 

husmanskost implementeras som bas i kommunens förskole- 

och skolkök. 

  

Paragrafen skickas till  
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§ 132 Dnr 2024/00702 

Interpellation från Johanna Johansson (SD) ställd till 
ordförande i socialnämnden Sören Rafstedt (M) 
gällande utdrag från belastningsregistret 

Bakgrund 

Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 

följande interpellation till ordförande i socialnämnden Sören Rafstedt (M). 

Interpellation 

”Enligt lagen (2010:479) om registerkontroll ska personal som utför vissa 

insatser åt barn med funktionshinder uppvisa utdrag från belastningsregistret. 

Genom kravet på att uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid anställning 

finns en möjlighet för arbetsgivaren att uppfatta vilka personer som kan 

utgöra en risk och att därmed skydda personer med 

funktionsnedsättning, äldre och våra svaga i samhället. 

Det förekommer tyvärr att personer som jobbar med dessa grupper inte är 

lämpliga och är dömda för flera brott samt kanske t.o.m. utsätter dessa 

grupper för avskyvärda brott så som våldtäkt, stöld och misshandel. 

Vi i Sverigedemokraterna lämnande redan 2020 in en motion om att vi i 

Falköpings kommun ska börja att begära utdrag från belastningsregistret för 

de som jobbar med alla våra grupper i socialnämnden där man arbetar 

brukarnära. 

Vi har tyvärr fått till oss, att personer som jobbar med barn med 

funktionsnedsättning idag, i Falköpings kommun inte har lämnat utdrag från 

belastningsregistret.  

Med anledning av ovan ställer jag följande interpellation till ordförande i 

socialnämnden, Sören Rafstedt: 

1. Hur säkerställer ni i nämnden att registerutdrag görs? 

2. Tycker du som ordförande att vi även ska begära 

belastningsregisterutdrag för de som arbetar hos vuxna med 

funktionshinder och våra äldre?” 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 

kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 

  

 

Paragrafen skickas till  
Sören Rafstedt (M)            
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§ 133 Dnr 2024/00703 

Fråga från Johanna Johansson (SD) till 
socialnämndens ordförande gällande ledsagarservice 

Bakgrund 

Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 

följande fråga till socialnämndens ordförande Sören Rafstedt (M). 

Fråga 

”Personer som tillhör LSS kan i Falköpings kommun ansöka om 

ledsagarservice. Ledsagarservice innebär att en person med 

funktionsnedsättning får stöd av en ledsagare. Syftet är att möjliggöra 

delaktighet i samhällslivet och kontakt med andra. Vilket är en jättebra 

insats, men vi har fått information om att nackdelen med ledsagarservice i 

just Falköpings kommun är att man t.ex. inte kan få hjälp med att gå på 

toaletten, förflyttning, klä på och av sig samt hjälp att ta sina mediciner. 

I riktlinjerna för ledsagarservice i Falköpings kommun står det: 

”Ledsagarservice ska vara en personlig service, anpassad efter individuella 

behov som ska kunna underlätta för den enskilde att delta i samhällslivet. 

Ledsagarservice syftar till att bryta den isolering som kan bli följden av en 

omfattande funktionsnedsättning, som följe till och från en aktivitet.” 

Tyvärr blir inte ledsagarservice anpassad efter individuella behov när 

omvårdnad inte ingår. Detta medför att personer blir tvungna att ansöka om 

personlig assistans i stället, Vilket de flesta vet är väldigt svårt att få igenom. 

Vilket medför att dessa personer hamnar mellan stolarna och inte kan få 

komma ut på aktiviteter. När vi tittar på andra kommuner så är det flera som 

godkänner att ledsagaren kan hjälpa till med tex. Toalettbesök. Tex. Härryda, 

Västerås, Östra Göinge, Grums, Kungsbacka 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 

socialnämnden, Sören Rafstedt: 

1. Stämmer det att vi i Falköpings kommun har så snäva regler när det 

gäller ledsagarservice? 

2. Kan du tänka dig att revidera riktlinjerna för ledsagarservice i 

Falköping? 

3. Tycker du att det är rimligt att man i stället ska behöva ansöka om 

personlig assistans?” 
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Svar 

”Ledsagarservice är en ganska begränsad insats som syftar till att bryta den 

enskildes isolering. Omvårdnad ingår inte i insatsen enligt riktlinjerna, då 

syftet och grunder till beslutet är att bryta isolering. I praktiken innebär dock 

genomförandet av insatsen att man också kan få hjälp med viss omvårdnad, 

till exempel toalettbesök eller hjälp att ta sina mediciner under tiden med 

ledsagning.   

Det är dock inte meningen att ledsagarservice ska användas till mer 

omfattande omvårdnadsbehov som att duscha, få hjälp med matning etc. 

Det finns inget behov av att ändra riktlinjerna, då den enskilde får hjälp med 

den omvårdnad som behövs inom ramen för ledsagningen idag. Riktlinjerna 

ska inte ses som en total beskrivning av utförandet av insatser, utan ger 

handläggarna vägledning i vilken insats som ska beviljas för behovet. Hur 

insatsen genomförs är en annan fråga.” 

  

 

Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 

Sören Rafstedt (M)            
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§ 134 Dnr 2024/00632 

Besvarande av interpellation från Malte Svensson (SD) 
till kommunstyrelsens ordförande om yttranden 
gällande översiktsplanen 2040 

Bakgrund 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 26 augusti 2024, § 103, ställde 

Malte Svensson (SD) följande interpellation till kommunstyrelsens 

ordförande Adam Johansson (M). 

Interpellation 

”Falköpings kommuns andra kommunala mål är att ”skapa förutsättningar 

för ett attraktivare Falköping”, ändå kan vi se att invånarantalet i kommunen 

minskar. Även mål nummer tre ”Skapa förutsättningar för ett näringsliv som 

utvecklas” urvattnas när vi ligger långt ned som attraktiv kommun för 

företagen. 

Man bör som förtroendevald ställa sig frågan om vi politiker ska lyssna till 

våra engagerade väljare. Från de samråden som varit ute kring 

översiktsplanen kom det fram en rad punkter som medborgarna ansåg som 

viktiga. 

De fem viktigaste punkter som flest väljare tyckt till om är: 

 Levande landsbygd 

 Arbetstillfällen 

 Närhet till skola och vård 

 Bevara jordbrukslandskapet 

 Trygga gång och cykelvägar 

Här har Sverigedemokraterna flera förslag att möta väljarnas inspel på, så att 

vi lättare uppnår våra mål. En levande landsbygd, här vill vi öka småorternas 

tillgänglighet så att avstånden till servicen minskar. Bevara befintlig 

samhällsservice på våra mindre orter. Bidra till att stärka utbudet av andra 

näringar och sektorer som inte ligger inom det kommunala uppdraget, ty det 

är med dessa styrmedel vi stärker attraktionskraften till vår kommun. 

Åtgärder som minskar avstånden i vår kommun, samt skapar goda 

förutsättningar för fler invånare är viktigt. Falköpings kommun måste bevara 

jordbrukslandskapet – byggandet bör göras där vi inte gör avkall på bördig 

jordbruksmark. Studerar man de olika orterna i kommunen är det egentligen 

främst bara Falköpings tätort som omgärdas av jordbruksmark. Även 

Länsstyrelsen har stora tveksamheter till detaljplanen runt centralorten, som 

enligt deras mening inkräktar på riksintresse. 
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I stället är det en mycket bättre prioritering att satsa mer på expansion på 

våra mindre tätorter. Stenstorp, en oas där vi planerar att utveckla rekreation. 

Floby, Kättilstorp och Kinnarp där näringslivet fortsatt planerar att satsa och 

utveckla industrierna. 

Länsstyrelsen har i sitt yttrande till Falköpings kommun gällande 

översiktsplanen framfört sin oro gällande att ta befintlig jordbruksmark i 

anspråk. I yttrandet anförs bland annat att:  

”Översiktsplanen innehåller ingen egentlig lokaliseringsutredning, som visar 

förutsättningar att ta annan mark än jordbruksmark i anspråk. Kommunen 

har bedömt att Falköpings tätort inte kan växa på annat än jordbruksmark 

samt att kommunen har mycket jordbruksmark med relativt god 

produktivitet. Dock har denna bedömning endast gjorts utifrån tätorten 

Falköping.” 

Det finns alltså anledning att ställa sig frågan huruvida expandering och 

utveckling görs på rätt sätt. Sverigedemokraterna är angelägna om att hela 

kommunen ska leva – det kan vi göra genom att utveckla fler orter än 

centrala Falköping. 

Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 

kommunstyrelsen, Adam Johansson: 

1. Avser koalitionen att fortsätta dialogen med väljarna och hörsamma 

deras inspel på översiktsplanen?  

2. Avser koalitionen att översiktsplanen redigeras på så sätt att den tar 

fasta på Falköpings kommuns unika styrkor, lyssnar till 

Länsstyrelsens synpunkter främst utifrån vikten att värna vår 

värdefulla jordbruksmark?” 

Interpellationssvar 

”Ledamoten Malte Svensson (SD) ställer interpellation till undertecknad om 

yttranden som inkommit i samrådet för framtagande av ny översiktsplan för 

Falköpings kommun. En översiktsplan är kommunens samlade strategi för 

hur mark- och vattenområden samt den byggda miljön ska användas, 

utvecklas och bevaras – på landsbygden, i tätorterna och i staden. 

Översiktsplanens viljeinriktning omsätts i detaljplaner, bygglov och andra 

tillstånd för mark och vatten som är juridiskt bindande. Vid framtagande av 

en översiktsplan ska kommunen samråda med länsstyrelsen, berörda 

kommuner och regionplaneorgan samt ge kommuninvånare och andra 

myndigheter möjlighet att lämna synpunkter på planförslaget. I vår kommun 

har vi valt en omfattande dialogprocess där det under våren genomfördes 10 

dialogmöten runt om i vår kommun. Dessa var välbesökta och ett stort 

engagemang visades från våra kommuninvånare. Utöver dessa har även 

möjligheten att skicka in synpunkter funnits via den digitala kartan, mail 

eller brev. Totalt har det inkommit 75 yttranden, varav 35 är från 
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privatpersoner och övriga från myndigheter, grannkommuner, ledningsägare 

etc. I den fortsatta processen sammanställs nu alla synpunkter och kommer i 

en samrådsredogörelse att redovisas. I denna kommer det även att framgå 

kommunens kommentarer, ställningstaganden och förslag med anledning av 

synpunkterna. Därefter kommer översiktsplanen att revideras och sedan 

ställas ut för granskning, i detta skede är det ännu en gång möjligt för 

kommuninvånare, myndigheter etc. att lämna in synpunkter utifrån det 

reviderade förslaget. Efter granskningen ska kommunen sammanställa de 

synpunkter som har inkommit i ett granskningsutlåtande. Utlåtandet ska även 

denna gång innehålla kommunens kommentarer, ställningstaganden och 

förslag med anledning av synpunkterna. Sista steget blir sedan att den 

politiska processen har sin gång och att beslut slutgiltigt kan fattas i 

kommunfullmäktige. Detta är planerat för att ske till sommaren 2025. 

Med anledning av ovan blir således svaret på interpellationens frågor:  

1   Ja, dialogen kommer fortsatt att ske med våra kommuninvånare. De 

synpunkter som kom in under samrådet håller nu på att sammanställas i 

samrådsredogörelsen där kommunens kommentarer, ställningstaganden 

och förslag med anledning av synpunkterna kommer finnas. Denna 

kommer sedan kommunstyrelsen att fatta beslut om.  

2   Översiktsplanen kommer att förändras utifrån de synpunkter som har 

kommit in under samrådet och kan säkerligen förändras igen efter det att 

granskningsförfarandet har genomförts. I detta kommer flera saker att 

beaktas, exempelvis de synpunkter som har inkommit från invånare och 

myndigheter samt det faktum att kommunens invånarantal har minskat 

kraftigt under de två senaste åren och fortsatt prognosticeras till lägre 

nivåer. Därav kommer målet om 40 000 invånare till 2040 att revideras 

och således mindre mark behöva ianspråktas. 

  

 

Paragrafen skickas till  
Malte Svensson (SD) 

Adam Johansson (M)            
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§ 135 Dnr 2024/00089 

Besvarande av motion från Karolina Bergström (S) och 
Hassan Hussein (S) om ökad kompetens inom NPF 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 

Samtliga tjänstgörande ledamöter från Socialdemokraterna; Henrik Brolin 

(S), Johanna Svensson (S), Niclas Hillestrand (S), Ingvor Bergman (S), 

Patrick Björck (S), Heléne Svensson (S), Fredy Neüman (S), Hassan Hussein 

(S), Thomas Svensson (S), Karolina Bergström (S), Alex Bergström (S), 

Kovan Akrawi (S), Maria Henriksson (S), Patrik Andersson (S), Corry 

Thuresson (S) och Marie Post (S) reserverar sig till förmån för Hassan 

Hussein (S) med fleras yrkande. 

Sammanfattning 

Karolina Bergström (S) och Hassan Hussein (S) har inkommit med en 

motion gällande ökad kompetens inom NPF-området. En önskad 

kunskapsökning inom NPF-området (Neuropsykiatriska funktionshinder) för 

att forma en tillgänglig undervisning i Falköpings kommun som omfattar alla 

elever efterfrågas. 

Motionen har sänts på remiss till barn- och utbildningsnämnden som föreslår 

kommunfullmäktige att avslå motionen.  

Barn- och utbildningsförvaltningen har genom Centrala barn- och elevhälsan 

(CBE) identifierat områden där det finns möjlighet att arbeta än mer 

förebyggande och främjande, kompetensutveckling är ett sådant område. 

CBE har fått och planerar redan för kompetensutvecklande insatser som 

skolorna vid behov ska kunna använda sig av i utbildningssyfte.  Med 

anledning av detta föreslår kommunledningsförvaltningen att motionen 

avslås. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 171/2024 

 Arbetsutskottet § 97/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-18 

 Barn- och utbildningsnämnden, § 80/2024 

 Tjänsteutlåtande från barn- och utbildningsförvaltningen, 2024-05-29 

 Kommunfullmäktige § 1/2024 

 Motionen 
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Yrkanden 

Hassan Hussein (S), Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) yrkar 

bifall till motionen.  

Karola Svensson (C) och Lena Sjödahl (M) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag att avslå 

motionen respektive Hassan Hussein (S) med fleras yrkande att bifalla 

motionen och finner att kommunfullmäktige har beslutat att avslå motionen. 

Votering begärs. 

Följande propositionsordning godkändes. 

För att rösta enligt kommunstyrelsens förslag, rösta ja. För att rösta enligt 

Hassan Hussein (S) med fleras yrkande, rösta nej. 

Med omröstningsresultatet 33 ja respektive 18 nej, har kommunfullmäktige 

beslutat enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstningslista § 135 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

M 1:e vice ordförande Anders Winlöf X   

S 2:e vice ordförande Henrik Brolin  X  

S Johanna Svensson   X  

M Adam Johansson X   

SD Jonas Larsson X   

S Niclas Hillestrand  X  

C Karola Svensson X   

M  Johan Eriksson X   

SD Johanna Johansson X   

S Ingvor Bergman  X  

V Erik Kyrkander X   

M Johanna Bladh X   

S Patrik Björck  X  

SD Albin Gilbertsson X   

S Heléne Svensson  X  
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Omröstningslista § 135 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

M Sture Olsson X   

C Anna Nyberg X   

SD Marita Ljus X   

S Fredy Neüman  X  

KD Göran Gynnemo X   

S Maria Henriksson  X  

L Annika Carp X   

SD Milada Wurm X   

MP Marie Leward Westin X   

M  Lena Sjödahl X   

S Hassan Hussein  X  

V Elisabeth Klang X   

SD Malte Svensson X   

C Ali Liaqat X   

S Patrik Andersson  X  

M Håkan Pettersson X   

S Thomas Svensson  X  

SD Christopher Münch X   

M Roland Svensson X   

KD Maria Bruckshaw X   

S Karolina Bergström  X  

SD Mikael Lund X   

C Vanja Wallemyr X   

M Roger Lidén X   

S Kovan Akrawi  X  

S Alex Bergström  X  

SD Britt Marie Jokela  X  

M Christina Jorméus  X   

V Charlotte Isaksson X   
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Omröstningslista § 135 

 Ledamöter Ja Nej Avstår 

S Corry Thuresson  X  

SD Sonja Eriksson  X  

M Elias Assio X   

S Marie Post  X  

KD Sam Jubrant X   

C Niclas Fällström X   

KD Ordförande Dan Hovskär X   

 Summa 33 18  

 

  

 

Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 136 Dnr 2023/01329 

Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) och 
Hassan Hussein (S) om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda frukost till 
alla grundskolelever i Falköpings kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

Protokollsanteckning 

Ingvor Bergman (S) inkommer med en protokollsanteckning för 

Socialdemokraterna. Av protokollsanteckningen framgår följande. 

”Frågan om servering av skolfrukost har diskuterats för att förbättra 

elevernas välmående och inlärningsförmåga. Förslaget har sitt ursprung i att 

vissa elever börjar skoldagen utan att ha ätit frukost. Detta medför med stor 

sannolikhet att elevers koncentrationsförmåga och prestationer minskar. 

Vi anser därför att en plan och en kostnadsredovisning borde tagits fram och 

för att presentera hur alla elever i grundskolan skall kunna erbjudas 

skolfrukost. ” 

Sammanfattning 

Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein (S) har inkommit med en motion 

om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda 

frukost till alla grundskolelever i Falköpings kommun.  

Kommunstyrelsen beslutade den 12 juni 2024, § 130, att genomföra ett 

pilotprojekt om frukost i grundskolan som landade i att på Högstadium 

Centrum och Odensbergsskolan under en begränsad tid ska erbjuda 

”energibuffé”. Med anledning av kommunstyrelsens beslut gällande redan 

pågående projekt föreslår kommunledningsförvaltningen att motionen ska 

anses besvarad. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 170/2024 

 Utskottat för stöd och service § 23/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-19 

 Kommunfullmäktige § 96/2023 

 Motionen 

Yrkanden 

Albin Gilbertsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.    
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Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 137 Dnr 2023/01008 

Platsvarumärke för Falköping 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig bakom Falköpings nya 

platsvarumärke; att arbeta för att förverkliga tillhörande 

platsvarumärkesstrategi samt att använda grafisk identitet för Falköpings 

platsvarumärke när det är relevant. 

Reservation 

Samtliga tjänstgörande ledamöter från Sverigedemokraterna; Jonas Larsson 

(SD), Johanna Johansson (SD), Albin Gilbertsson (SD), Marita Ljus (SD), 

Milada Wurm (SD), Malte Svensson (SD), Christopher Münch (SD), Mikael 

Lund (SD), Britt Marie Jokela (SD) och Sonja Eriksson (SD) reserverar sig 

mot beslutet till förmån för Albin Gilbertssons (SD) yrkande. 

Sammanfattning 

Arbetet med att utveckla Falköpings nya platsvarumärke har pågått sedan 

hösten 2022. Processen har präglats av en bred delaktighet för att skapa goda 

förutsättningar att förverkliga platsvarumärket. 

Ett platsvarumärke är summan av de associationer och uppfattningar som 

omger en plats. Varje plats har ett varumärke, oavsett om det är formulerat 

eller ej. Genom att definiera och dokumentera det kan vi arbeta strategiskt 

för att attrahera nya invånare, besökare och företagsinvesteringar. Att skapa 

ett nytt platsvarumärke innebär att vi enas om hur vi vill att Falköping ska 

uppfattas i framtiden, och den tillhörande strategin visar vägen för hur vi ska 

nå dit. 

När strategin och den grafiska identiteten nu är färdigställda, är det 

nödvändigt att arbetet går in i en genomförandefas för att det nya 

platsvarumärket ska bli verklighet. Detta långsiktiga och omfattande arbete 

kräver att Falköpings nya platsvarumärke fungerar som en ledstjärna i 

framtida beslutsfattande, både inom kommunen samt i näringslivet och 

föreningslivet. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 164/2024 

 Arbetsutskottet § 90/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-14 

 Förslag till Platsvarumärkesstrategi för Falköping 

 Förslag till grafisk identitet för Falköpings platsvarumärke 
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Yrkanden 

Albin Gilbertsson (SD) yrkar på återremiss av ärendet.     

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på att ärendet ska avgöras idag respektive 

Albin Gilbertssons (SD) yrkande om återremiss och finner att 

kommunfullmäktige har beslutat att ärendet ska avgöras idag.  

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige har beslutat enligt förslaget. 

  

 

Paragrafen skickas till  
Lars Svensson, kommundirektör  

Carl-Olov Holmström, näringslivschef 

Dina Ebbeson, biträdande kommundirektör 

Niclas Beermann, kommunikationschef 

Hampus Haga, kultur- och fritidschef 

Edvin Ekholm, utvecklingschef            
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§ 138 Dnr 2024/00432 

Viljeinriktning om utredning och etablering av 
trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, 
Götene, Skara och Tidaholm 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna den gemensamma 

viljeinriktningen om etablering av trygghetscentral i kommunal regi med 

Götene, Skara och Tidaholm. 

2   Kommunfullmäktige beslutar att ge nämnden för samhällsskydd mellersta 

Skaraborg och socialnämnden uppdraget att genomföra en utredning av 

trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, Skara, Götene och 

Tidaholm. Utredningen ska återredovisas till kommunfullmäktige senast 

den 1 september 2025. 

Sammanfattning 

I takt med att befolkningen åldras och fler personer med omsorgsbehov bor 

hemma ökar betydelsen av professionell, robust och redundant hantering av 

trygghetsskapande teknik. De senaste årens ökning av IT-attacker 

understryker behovet av att kontinuerligt förbättra och förstärka 

säkerhetsåtgärderna kring trygghetslarmssystem för att skydda både 

användarna och integriteten hos de uppgifter som samlas in och hanteras av 

dessa system. Inom den av kommunerna gemensamma nämnden 

samhällsskydd mellersta Skaraborg (SMS) finns en samordningscentral som 

kan utökas till en robust och redundant trygghetscentral. Genom att samla 

digitala trygghetslarm och trygghetsskapande teknik på en och samma plats 

kan säkerheten och kvalitén stärkas. 

Förvaltningen föreslår att kommunfullmäktige ger den gemensamma 

nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg och socialnämnden 

uppdraget att senast den 1 september 2025 återkomma med en utredning av 

trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, Skara, Götene och 

Tidaholm. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 161/2024 

 Arbetsutskottet § 91/2024 

 Tjänsteutlåtande från samhällsskydd mellersta Skaraborg,  

2024-06-05 

 Viljeinriktning 

Yrkanden 

Johanna Svensson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.    
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Paragrafen skickas till  
Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg  

Kommunstyrelsen Götene kommun  

Kommunstyrelsen Tidaholms kommun  

Kommunstyrelsen Skara kommun            
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§ 139 Dnr 2024/00433 

Antagande av avfallstaxa för Falköpings kommun  

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att anta direktionen för kommunalförbundet 

Avfall & Återvinning Skaraborgs förslag till avfallstaxa. 

2  Taxan ska gälla från och med den 1 januari 2025 och ersätter 

kommunfullmäktiges beslut den 30 oktober 2023, § 84.  

3   Besluten i punkterna 1 och 2 gäller under förutsättning att 

medlemskommunerna Essunga, Grästorp, Gullspång, Götene, Hjo, 

Karlsborg, Mariestad, Skara, Skövde, Tibro, Töreboda och Vara fattar 

beslut i enlighet med direktionens förslag. 

4   Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga kommunalförbundets Avfall 

& Återvinnings direktion att fatta beslut om inom vilka områden 

respektive insamlingsmetod används samt tidsplan för införande av 

obligatorisk och fastighetsnära insamling av matavfall och förpackningar, 

bilaga 1 och 2. 

Sammanfattning 

Direktionen för kommunalförbundet Avfall & Återvinning Skaraborg 

föreslog den 3 juni 2024, § 25 medlemskommunerna att anta förslag till ny 

avfallstaxa att träda i kraft den 1 januari 2025. En ny avfallstaxa för samtliga 

medlemskommuner ska antas där beloppen är samordnade. Förslaget innebär 

flera taxehöjningar för bland annat småhus och flerbostadshus. Taxan utgår 

från insamlingsmetod. Vilken insamlingsmetod som ska användas var 

föreslås direktionen få fatta beslut om. Det har även tillkommit en taxa för 

hämtning av grovavfall och en ny möjlighet att dela abonnemang med sig 

själv när man har permanentboende samt fritidsboende inom 

kommunalförbundets område. Enligt ett rättsfall från Högsta 

förvaltningsdomstolen, HFD 2013 ref. 80, har en kommun inte rätt att 

delegera föreskriftsrätt till kommunalförbund utan kommunfullmäktige 

måste fatta beslut om avfallstaxan. Mot bakgrund av direktionens förslag 

föreslås kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta taxan. 

Förvaltningens förslag till beslut leder inte till några direkta ekonomiska 

konsekvenser för Falköpings kommun eller kommunalförbundet Avfall & 

Återvinning Skaraborg eftersom verksamheten finansieras av avgifter från 

renhållningskollektivet och inte av medlemskommunerna. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 160/2024 

 Arbetsutskottet § 86/2024 
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 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-06-27 

 Direktionens beslut, 2024-06-03 

 Förslag till avfallstaxa, 2024-06-03 

 Skrivelse gällande förslag till avfallstaxa, 2024-06-09 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Avfall & Återvinning Skaraborg 

Sara Cronholm, kommunjurist            
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§ 140 Dnr 2024/00177 

Redovisning av kommunalt partistöd för år 2023 och 
utbetalning för år 2025 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att partiernas redovisning av partistödet för 

år 2023 läggs till handlingarna. 

2   Kommunfullmäktige beslutar att partistödet för år 2025 betalas ut till 

samtliga partier som är representerade i kommunfullmäktige i Falköpings 

kommun enligt reglerna för kommunalt partistöd. 

Sammanfattning 

I kommunallagen finns bestämmelser om kommunalt partistöd. Där anges att 

kommuner får ge ekonomiskt bidrag och annat stöd till politiska partier för 

att stärka deras ställning i den kommunala demokratin. Samtliga partier 

representerade i kommunfullmäktige har lämnat in granskningsrapport samt 

redovisning. Kommunledningsförvaltningen föreslår att partiernas 

redovisning av partistödet för år 2023 läggs till handlingarna samt att 

partistödet för år 2025 betalas ut till samtliga partier som är representerade i 

kommunfullmäktige i Falköpings kommun. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen § 167/2024 

 Arbetsutskottet § 96/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, inkom den 18 

augusti 2024 

 Miljöpartiets granskning och redovisning, inkom den 14 juli 2024 

 Liberalernas granskning och redovisning, inkom den 14 augusti 2024  

 Moderaternas granskning och redovisning, inkom den 28 juni 2024  

 Kristdemokraternas granskning och redovisning, inkom den 26 juni 

2024 

 Vänsterpartiets granskning och redovisning, inkom den 23 april 2024  

 Socialdemokraternas granskning och redovisning, inkom den 10 april 

2024 

 Sverigedemokraternas granskning och redovisning, inkom den 18 

juni 2024 

 Centerpartiets granskning och redovisning, inkom den 1 mars 2024 
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Paragrafen skickas till  
Gruppledarna för samtliga partier i kommunfullmäktige 

Ekonomiavdelningen 
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§ 141 Dnr 2024/00461 

Återbesättande av uppdraget som nämndeman vid 
Skaraborgs tingsrätt efter Hannah Svanteman (MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige väljer dag Högrell (L) till nämndeman vid 

Skaraborgs tingsrätt för resterande del av mandatperioden 2024–2027. 

Bakgrund 

Hanna Svanteman (MP) har i en skrivelse till Skaraborg tingsrätt begärt att 

få bli entledigad från uppdraget som nämndeman. Skaraborgs tingsrätt 

beslutade att från den 19 augusti 2024 entlediga Hannah Svanteman (MP). 

Kommunfullmäktige ska därför utse en ny nämndeman. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-23 

Yrkanden 

Annika Carp (L) yrkar att välja Dag Högrell (L) till nämndeman vid 

Skaraborgs tingsrätt.     

  

 

Paragrafen skickas till  
Hannah Svanteman (MP) 

Dag Högrell (L) 

Skaraborgs tingsrätt 

Anna-Karin Linder, administratör           
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§ 142 Dnr 2024/00689 

Entledigande av Jessica Karlsson (SD) från uppdraget 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden, 
kompetens- och arbetslivsnämnden samt ersättare i 
byggnadsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet till nästa 

sammanträde med kommunfullmäktige. 

Bakgrund 

Jessica Karlsson (SD) har i en skrivelse avsagt sig uppdraget som ledamot i 

barn- och utbildningsnämnden, kompetens- och arbetslivsnämnden samt 

ersättare i byggnadsnämnden. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-23 

Yrkanden 

Albin Gilbertsson (SD) yrkar att ärendet bordläggs till nästa sammanträde 

med kommunfullmäktige.     

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på Albin Gilbertssons (SD) yrkande och 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt yrkandet. 

  

 

Paragrafen skickas till  
Jessica Karlsson (SD)    
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§ 143 Dnr 2024/00003 

Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 

anmälningsärenden läggs till handlingarna. 

Anmälningsärenden 

Dokument id.  Beskrivning 

102909 Protokollsutdrag från socialnämnden § 79/2024 - beslut 
gällande rapport om ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 

102910 Tjänsteutlåtande gällande rapport om ej verkställda gynnande 
beslut enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 

102911 Sammanställning av ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 

103212 Mötesanteckningar BFÄ 2024-09-06, med signatur 
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Plats och tid Kommunfullmäktiges sessionssal, Stadshuset klockan 18:30-20:20 


Beslutande Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Erik Kyrkander (V) 
Johanna Bladh (M) tjänstgör. ers. 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Anna Nyberg (C) tjänstgör. ers. 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Milada Wurm (SD) tjänstgör. ers. 
Marie Leward Westin (MP) tjänstgör. ers. 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 


Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Roland Svensson (M) tjänstgör. ers. 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Roger Lidén (M) tjänstgör. ers. 
Kovan Akrawi (S) 
Alex Bergström (S) tjänstgör. ers. 
Britt-Marie Jokela (SD) tjänstgör. ers. 
Christina Jorméus (M) 
Charlotte Isaksson (V) tjänstgör. ers. 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C) 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 


Ersättare 


 


Lisbeth Ek (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Matti Qvist (SD) 
 


Hasse Lagerström (SD) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Nathalie Lidén (KD) avviker kl. 20:13 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 


Övriga närvarande 
 
 
 


Sara Cronholm, kommunjurist 
Jenny Trygg, kommunsekreterare 


Justerare Annika Carp (L) och Hassan Hussein (S) 


Underskrifter Protokollet har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 


 
Sekreterare Jenny Trygg Paragrafer §§ 128-141 


Ordförande Dan Hovskär 


Justerare  Annika Carp                   Hassan Hussein 


 


ANSLAGSBEVIS 


Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 


Organ Kommunfullmäktige 


Sammanträdesdatum 2024-09-30 


Justeringsdatum 2024-10-07 


Anslaget är uppsatt  2024-10-08 – 2024-10-29 


Förvaringsplats för protokollet Kommunledningsförvaltningen 


Underskrift Digitalt genom anslag 


 Jenny Trygg 


 







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


2 (31) 


Sammanträdesdatum 


2024-09-30 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


Förteckning över ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige under  
mandatperioden 2022–2026 


 


Ledamöter 
Dan Hovskär (KD), Ordförande 
Anders Winlöf (M), 1:e vice ordförande 
Henrik Brolin (S), 2:e vice ordförande 
Johanna Svensson (S) 
Adam Johansson (M) 
Jonas Larsson (SD) 
Niclas Hillestrand (S) 
Karola Svensson (C) 
Johan Eriksson (M) 
Johanna Johansson (SD) 
Ingvor Bergman (S) 
Erik Kyrkander (V) 
Caroline Lundberg (M) 
Patrik Björck (S) 
Albin Gilbertsson (SD) 
Heléne Svensson (S) 
Sture Olsson (M) 
Stefan Lennartsson (C) 
Marita Ljus (SD) 
Fredy Neüman (S) 
Göran Gynnemo (KD) 
Maria Henriksson (S) 
Annika Carp (L) 
Christer Carlsson (SD) 
Anders Blom (MP) 
Lena Sjödahl (M) 
Hassan Hussein (S) 
Elisabeth Klang (V) 
Malte Svensson (SD) 
Ali Liaqat (C) 
Patrik Andersson (S) 
Håkan Pettersson (M) 
Thomas Svensson (S) 
Christopher Münch (SD) 
Pema Malmgren (M) 
Maria Bruckshaw (KD) 
Karolina Bergström (S) 
Mikael Lund (SD) 
Vanja Wallemyr (C) 
Joel Linnarsson Jansson (M) 
Kovan Akrawi (S) 
Lille-Mor Bertilsson (S) 
Susanne Carlsson (SD) 
Christina Jorméus (M) 
Emil Estébanez (V) 
Corry Thuresson (S) 
Sonja Eriksson (SD) 
Elias Assio (M) 
Marie Post (S) 
Sam Jubrant (KD) 
Niclas Fällström (C  


Ersättare 
Alex Bergström (S) 
Lisbeth Ek (S) 
Björn Lugn (S) 
Anna Bella Nordh Fahlqvist (S) 
Roger Lundberg (S) 
Monica Janzon (S) 
Staffan Nilsson (S) 
Ingvor Arnoldsson (S) 
Johanna Blad (M) 
Per Halldén (M) 
Kent Mossby (M) 
Kristina Lidén (M) 
Roland Svensson (M) 
Roger Lidén (M) 
Milada Wurm (SD) 
Britt-Marie Jokela (SD) 
Matti Qvist (SD) 
Jens Larsson (SD) 
Hasse Lagerström (SD) 
Anna Nyberg (C) 
Joel Grafström (C) 
Emil Larsson (C) 
Anna-Sara Ståtenhag (KD) 
Nathalie Lidén (KD) 
Charlotte Isaksson (V) 
Scott Schylander (V) 
Dag Högrell (L) 
Mikael Wendt (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Mats Svanteman (MP 


Gruppledare 
Niclas Hillestrand (S) 
Jonas Larsson (SD) 
Anders Winlöf (M)  
Karola Svensson (C) 
Göran Gynnemo (KD) 
Erik Kyrkander (V) 
Martin Johansson (L) 
Marie Leward Westin (MP) 
Anders Blom (MP) 
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Ärendelista 


§ 128 Dnr 2024/00538 
Anmälan om utseende av Annika Carp (L) till ledamot samt 
Mikael Wendt (L) till ersättare i kommunfullmäktige efter Martin 
Johansson (L) .................................................................................. 5 


§ 129 Dnr 2024/00576 
Anmälan om utseende av Elias Assio (M) till ledamot samt Roger 
Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige efter Jonathan 
Kahrs (M) .......................................................................................... 6 


§ 130 Dnr 2024/00701 
Motion från Johanna Johansson (SD) om att utöka antal platser i 
sommarsimskolan ........................................................................... 7 


§ 131 Dnr 2024/00700 
Motion från Milada Wurm (SD) om att implementera svensk 
husmanskost som bas i kommunens bespisningar ...................... 8 


§ 132 Dnr 2024/00702 
Interpellation från Johanna Johansson (SD) ställd till ordförande 
i socialnämnden Sören Rafstedt (M) gällande utdrag från 
belastningsregistret ......................................................................... 9 


§ 133 Dnr 2024/00703 
Fråga från Johanna Johansson (SD) till socialnämndens 
ordförande gällande ledsagarservice ........................................... 10 


§ 134 Dnr 2024/00632 
Besvarande av interpellation från Malte Svensson (SD) till 
kommunstyrelsens ordförande om yttranden gällande 
översiktsplanen 2040 ..................................................................... 12 


§ 135 Dnr 2024/00089 
Besvarande av motion från Karolina Bergström (S) och Hassan 
Hussein (S) om ökad kompetens inom NPF ................................. 15 


§ 136 Dnr 2023/01329 
Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) och Hassan 
Hussein (S) om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
plan för att erbjuda frukost till alla grundskolelever i Falköpings 
kommun .......................................................................................... 19 


§ 137 Dnr 2023/01008 
Platsvarumärke för Falköping ....................................................... 21 


§ 138 Dnr 2024/00432 
Viljeinriktning om utredning och etablering av trygghetscentral i 
kommunal regi för Falköping, Götene, Skara och Tidaholm ...... 23 


§ 139 Dnr 2024/00433 
Antagande av avfallstaxa för Falköpings kommun ..................... 25 


§ 140 Dnr 2024/00177 
Redovisning av kommunalt partistöd för år 2023 och utbetalning 
för år 2025 ....................................................................................... 27 


§ 141 Dnr 2024/00461 
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§ 128 Dnr 2024/00538 


Anmälan om utseende av Annika Carp (L) till ledamot 
samt Mikael Wendt (L) till ersättare i 
kommunfullmäktige efter Martin Johansson (L)  


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 26 augusti 2024, § 122, att entlediga 


Martin Johansson (L) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 


att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 


Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 16 september 


2024, framgår att länsstyrelsen har utsett Annika Carp (L) till ledamot och 


Mikael Wendt (L) till ersättare i kommunfullmäktige. 
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§ 129 Dnr 2024/00576 


Anmälan om utseende av Elias Assio (M) till ledamot 
samt Roger Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige 
efter Jonathan Kahrs (M) 


Information 


Kommunfullmäktige beslutade den 26 augusti 2024, § 123, att entlediga 


Jonathan Kahrs (M) från uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och 


att anhålla hos länsstyrelsen om sammanräkning för utseende av ny ledamot. 


Av Länsstyrelsen i Västra Götalands läns beslut, daterat den 16 september 


2024, framgår att länsstyrelsen har utsett Elias Assio (M) till ledamot och 


Roger Lidén (M) till ersättare i kommunfullmäktige. 
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§ 130 Dnr 2024/00701 


Motion från Johanna Johansson (SD) om att utöka 
antal platser i sommarsimskolan  


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 


Johanna Johansson (SD) har väckt en motion om att utöka antal platser i 


sommarsimskolan. Av motionen framgår följande. 


”Mot bakgrund av nedan förslås kommunfullmäktige besluta 


Att:   ge i uppdrag till kultur- och fritidsnämnden att utöka antalet platser till 


sommarsimskola inför 2025. 


Ska alla barn i kommunen få möjlighet att lära sig simma? 


Enligt svensk simidrott så visar statistiken att så många som 37 procent av 


barn och unga mellan 4 och 17 år saknar simkunnighet. 


När det gäller betygsättning så uppger Skolverket att det är 7 procent av 


eleverna i årskurs 6 som inte kan simma 200 meter. 


Att simkunnigheten minskar är mycket oroande. I ett land med så mycket 


vatten och där fritidsaktiviteter i samband med vatten är en naturlig del, kan 


lägre simkunnighet på samhällsnivå, kraftigt påverka folkhälsan och i 


förlängningen påverka drunkningstalen negativt.  


Att kunna simma är oerhört viktigt och jag blir därför förvånad när jag får 


höra att alla barn i Falköpings kommun inte kan beredas plats på 


sommarsimskolan för att kunna lära sig simma.  


Enligt en mamma som har barn i Floby så kom det ett mail den 13 Maj 08.12 


om att man kunde anmäla sina barn till sommarsimskola, hon såg detta 


snabbt, redan 09.10 och gick in för att boka in sitt barn men då var det redan 


fullt?! 


Med tanke på att platserna tar slut redan efter 58 minuter så är det en stor 


indikation på att vi har alldeles för få platser på sommarsimskolan.” 


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 131 Dnr 2024/00700 


Motion från Milada Wurm (SD) om att implementera 
svensk husmanskost som bas i kommunens 
bespisningar  


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 


för yttrande. 


Bakgrund 


Milada Wurm (SD) har väckt en motion om att implementera svensk 


husmanskost som bas i kommunens bespisningar. Av motionen framgår 


följande. 


”Mat är något vi alla kan relatera till, och våra matvanor grundläggs redan i 


unga år för att senare främja god folkhälsa och skapa förutsättningar för ett 


gott liv. En måltid är mer än bara maten på tallriken – det är en av dagens 


höjdpunkter och bör engagera alla sinnen. Måltider både skapar och väcker 


minnen. 


Vi vill att svensk husmanskost ska vara grunden i kommunens menyer, 


samtidigt som ett vegetariskt alternativ alltid ska finnas tillgängligt. Maten i 


våra skolor håller mycket hög kvalitet, men vi saknar i viss utsträckning 


olika typer av råvaror som är traditionella i det svenska köket. Svensk 


matlagningstradition är en del av vårt kulturarv. Maträtterna är ofta baserade 


på det som kan produceras i Sverige, såsom kött (nöt och fläsk), fisk, lök, 


potatis och andra tillbehör som lingonsylt, rödbetor och bacon. 


Vi vill att Falköpings kommun erbjuder god mat inom en resurseffektiv 


måltidsverksamhet som präglas av professionalism och hållbar kvalitet. Vi 


vill även att lokalt fokus genomsyrar måltidsplaneringen. Det innebär att 


livsmedelsupphandling ska stödja serveringen av svenska livsmedel av hög 


kvalitet, som är närproducerade och tillagade på Falbygden i så stor 


utsträckning som möjligt. Att använda närproducerade råvaror i högre 


utsträckning ger miljömässiga fördelar, gynnar kommunens näringsidkare 


och innebär en vinst för alla invånare i kommunen. 


Mot bakgrund av ovan förslås kommunfullmäktige besluta 


Att:   Falköpings kommuns kostpolicy revideras så att svensk 


husmanskost implementeras som bas i kommunens förskole- 


och skolkök. 


  


Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            
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§ 132 Dnr 2024/00702 


Interpellation från Johanna Johansson (SD) ställd till 
ordförande i socialnämnden Sören Rafstedt (M) 
gällande utdrag från belastningsregistret 


Bakgrund 


Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 


följande interpellation till ordförande i socialnämnden Sören Rafstedt (M). 


Interpellation 


”Enligt lagen (2010:479) om registerkontroll ska personal som utför vissa 


insatser åt barn med funktionshinder uppvisa utdrag från belastningsregistret. 


Genom kravet på att uppvisa utdrag ur belastningsregistret vid anställning 


finns en möjlighet för arbetsgivaren att uppfatta vilka personer som kan 


utgöra en risk och att därmed skydda personer med 


funktionsnedsättning, äldre och våra svaga i samhället. 


Det förekommer tyvärr att personer som jobbar med dessa grupper inte är 


lämpliga och är dömda för flera brott samt kanske t.o.m. utsätter dessa 


grupper för avskyvärda brott så som våldtäkt, stöld och misshandel. 


Vi i Sverigedemokraterna lämnande redan 2020 in en motion om att vi i 


Falköpings kommun ska börja att begära utdrag från belastningsregistret för 


de som jobbar med alla våra grupper i socialnämnden där man arbetar 


brukarnära. 


Vi har tyvärr fått till oss, att personer som jobbar med barn med 


funktionsnedsättning idag, i Falköpings kommun inte har lämnat utdrag från 


belastningsregistret.  


Med anledning av ovan ställer jag följande interpellation till ordförande i 


socialnämnden, Sören Rafstedt: 


1. Hur säkerställer ni i nämnden att registerutdrag görs? 


2. Tycker du som ordförande att vi även ska begära 


belastningsregisterutdrag för de som arbetar hos vuxna med 


funktionshinder och våra äldre?” 


Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning besvaras interpellationen vid 


kommunfullmäktiges nästa sammanträde. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Sören Rafstedt (M)            
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§ 133 Dnr 2024/00703 


Fråga från Johanna Johansson (SD) till 
socialnämndens ordförande gällande ledsagarservice 


Bakgrund 


Med kommunfullmäktiges medgivande ställer Johanna Johansson (SD) 


följande fråga till socialnämndens ordförande Sören Rafstedt (M). 


Fråga 


”Personer som tillhör LSS kan i Falköpings kommun ansöka om 


ledsagarservice. Ledsagarservice innebär att en person med 


funktionsnedsättning får stöd av en ledsagare. Syftet är att möjliggöra 


delaktighet i samhällslivet och kontakt med andra. Vilket är en jättebra 


insats, men vi har fått information om att nackdelen med ledsagarservice i 


just Falköpings kommun är att man t.ex. inte kan få hjälp med att gå på 


toaletten, förflyttning, klä på och av sig samt hjälp att ta sina mediciner. 


I riktlinjerna för ledsagarservice i Falköpings kommun står det: 


”Ledsagarservice ska vara en personlig service, anpassad efter individuella 


behov som ska kunna underlätta för den enskilde att delta i samhällslivet. 


Ledsagarservice syftar till att bryta den isolering som kan bli följden av en 


omfattande funktionsnedsättning, som följe till och från en aktivitet.” 


Tyvärr blir inte ledsagarservice anpassad efter individuella behov när 


omvårdnad inte ingår. Detta medför att personer blir tvungna att ansöka om 


personlig assistans i stället, Vilket de flesta vet är väldigt svårt att få igenom. 


Vilket medför att dessa personer hamnar mellan stolarna och inte kan få 


komma ut på aktiviteter. När vi tittar på andra kommuner så är det flera som 


godkänner att ledsagaren kan hjälpa till med tex. Toalettbesök. Tex. Härryda, 


Västerås, Östra Göinge, Grums, Kungsbacka 


Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 


socialnämnden, Sören Rafstedt: 


1. Stämmer det att vi i Falköpings kommun har så snäva regler när det 


gäller ledsagarservice? 


2. Kan du tänka dig att revidera riktlinjerna för ledsagarservice i 


Falköping? 


3. Tycker du att det är rimligt att man i stället ska behöva ansöka om 


personlig assistans?” 
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Svar 


”Ledsagarservice är en ganska begränsad insats som syftar till att bryta den 


enskildes isolering. Omvårdnad ingår inte i insatsen enligt riktlinjerna, då 


syftet och grunder till beslutet är att bryta isolering. I praktiken innebär dock 


genomförandet av insatsen att man också kan få hjälp med viss omvårdnad, 


till exempel toalettbesök eller hjälp att ta sina mediciner under tiden med 


ledsagning.   


Det är dock inte meningen att ledsagarservice ska användas till mer 


omfattande omvårdnadsbehov som att duscha, få hjälp med matning etc. 


Det finns inget behov av att ändra riktlinjerna, då den enskilde får hjälp med 


den omvårdnad som behövs inom ramen för ledsagningen idag. Riktlinjerna 


ska inte ses som en total beskrivning av utförandet av insatser, utan ger 


handläggarna vägledning i vilken insats som ska beviljas för behovet. Hur 


insatsen genomförs är en annan fråga.” 


  


 


Paragrafen skickas till  
Johanna Johansson (SD) 


Sören Rafstedt (M)            
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§ 134 Dnr 2024/00632 


Besvarande av interpellation från Malte Svensson (SD) 
till kommunstyrelsens ordförande om yttranden 
gällande översiktsplanen 2040 


Bakgrund 


Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 26 augusti 2024, § 103, ställde 


Malte Svensson (SD) följande interpellation till kommunstyrelsens 


ordförande Adam Johansson (M). 


Interpellation 


”Falköpings kommuns andra kommunala mål är att ”skapa förutsättningar 


för ett attraktivare Falköping”, ändå kan vi se att invånarantalet i kommunen 


minskar. Även mål nummer tre ”Skapa förutsättningar för ett näringsliv som 


utvecklas” urvattnas när vi ligger långt ned som attraktiv kommun för 


företagen. 


Man bör som förtroendevald ställa sig frågan om vi politiker ska lyssna till 


våra engagerade väljare. Från de samråden som varit ute kring 


översiktsplanen kom det fram en rad punkter som medborgarna ansåg som 


viktiga. 


De fem viktigaste punkter som flest väljare tyckt till om är: 


 Levande landsbygd 


 Arbetstillfällen 


 Närhet till skola och vård 


 Bevara jordbrukslandskapet 


 Trygga gång och cykelvägar 


Här har Sverigedemokraterna flera förslag att möta väljarnas inspel på, så att 


vi lättare uppnår våra mål. En levande landsbygd, här vill vi öka småorternas 


tillgänglighet så att avstånden till servicen minskar. Bevara befintlig 


samhällsservice på våra mindre orter. Bidra till att stärka utbudet av andra 


näringar och sektorer som inte ligger inom det kommunala uppdraget, ty det 


är med dessa styrmedel vi stärker attraktionskraften till vår kommun. 


Åtgärder som minskar avstånden i vår kommun, samt skapar goda 


förutsättningar för fler invånare är viktigt. Falköpings kommun måste bevara 


jordbrukslandskapet – byggandet bör göras där vi inte gör avkall på bördig 


jordbruksmark. Studerar man de olika orterna i kommunen är det egentligen 


främst bara Falköpings tätort som omgärdas av jordbruksmark. Även 


Länsstyrelsen har stora tveksamheter till detaljplanen runt centralorten, som 


enligt deras mening inkräktar på riksintresse. 
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I stället är det en mycket bättre prioritering att satsa mer på expansion på 


våra mindre tätorter. Stenstorp, en oas där vi planerar att utveckla rekreation. 


Floby, Kättilstorp och Kinnarp där näringslivet fortsatt planerar att satsa och 


utveckla industrierna. 


Länsstyrelsen har i sitt yttrande till Falköpings kommun gällande 


översiktsplanen framfört sin oro gällande att ta befintlig jordbruksmark i 


anspråk. I yttrandet anförs bland annat att:  


”Översiktsplanen innehåller ingen egentlig lokaliseringsutredning, som visar 


förutsättningar att ta annan mark än jordbruksmark i anspråk. Kommunen 


har bedömt att Falköpings tätort inte kan växa på annat än jordbruksmark 


samt att kommunen har mycket jordbruksmark med relativt god 


produktivitet. Dock har denna bedömning endast gjorts utifrån tätorten 


Falköping.” 


Det finns alltså anledning att ställa sig frågan huruvida expandering och 


utveckling görs på rätt sätt. Sverigedemokraterna är angelägna om att hela 


kommunen ska leva – det kan vi göra genom att utveckla fler orter än 


centrala Falköping. 


Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ordförande i 


kommunstyrelsen, Adam Johansson: 


1. Avser koalitionen att fortsätta dialogen med väljarna och hörsamma 


deras inspel på översiktsplanen?  


2. Avser koalitionen att översiktsplanen redigeras på så sätt att den tar 


fasta på Falköpings kommuns unika styrkor, lyssnar till 


Länsstyrelsens synpunkter främst utifrån vikten att värna vår 


värdefulla jordbruksmark?” 


Interpellationssvar 


”Ledamoten Malte Svensson (SD) ställer interpellation till undertecknad om 


yttranden som inkommit i samrådet för framtagande av ny översiktsplan för 


Falköpings kommun. En översiktsplan är kommunens samlade strategi för 


hur mark- och vattenområden samt den byggda miljön ska användas, 


utvecklas och bevaras – på landsbygden, i tätorterna och i staden. 


Översiktsplanens viljeinriktning omsätts i detaljplaner, bygglov och andra 


tillstånd för mark och vatten som är juridiskt bindande. Vid framtagande av 


en översiktsplan ska kommunen samråda med länsstyrelsen, berörda 


kommuner och regionplaneorgan samt ge kommuninvånare och andra 


myndigheter möjlighet att lämna synpunkter på planförslaget. I vår kommun 


har vi valt en omfattande dialogprocess där det under våren genomfördes 10 


dialogmöten runt om i vår kommun. Dessa var välbesökta och ett stort 


engagemang visades från våra kommuninvånare. Utöver dessa har även 


möjligheten att skicka in synpunkter funnits via den digitala kartan, mail 


eller brev. Totalt har det inkommit 75 yttranden, varav 35 är från 
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privatpersoner och övriga från myndigheter, grannkommuner, ledningsägare 


etc. I den fortsatta processen sammanställs nu alla synpunkter och kommer i 


en samrådsredogörelse att redovisas. I denna kommer det även att framgå 


kommunens kommentarer, ställningstaganden och förslag med anledning av 


synpunkterna. Därefter kommer översiktsplanen att revideras och sedan 


ställas ut för granskning, i detta skede är det ännu en gång möjligt för 


kommuninvånare, myndigheter etc. att lämna in synpunkter utifrån det 


reviderade förslaget. Efter granskningen ska kommunen sammanställa de 


synpunkter som har inkommit i ett granskningsutlåtande. Utlåtandet ska även 


denna gång innehålla kommunens kommentarer, ställningstaganden och 


förslag med anledning av synpunkterna. Sista steget blir sedan att den 


politiska processen har sin gång och att beslut slutgiltigt kan fattas i 


kommunfullmäktige. Detta är planerat för att ske till sommaren 2025. 


Med anledning av ovan blir således svaret på interpellationens frågor:  


1   Ja, dialogen kommer fortsatt att ske med våra kommuninvånare. De 


synpunkter som kom in under samrådet håller nu på att sammanställas i 


samrådsredogörelsen där kommunens kommentarer, ställningstaganden 


och förslag med anledning av synpunkterna kommer finnas. Denna 


kommer sedan kommunstyrelsen att fatta beslut om.  


2   Översiktsplanen kommer att förändras utifrån de synpunkter som har 


kommit in under samrådet och kan säkerligen förändras igen efter det att 


granskningsförfarandet har genomförts. I detta kommer flera saker att 


beaktas, exempelvis de synpunkter som har inkommit från invånare och 


myndigheter samt det faktum att kommunens invånarantal har minskat 


kraftigt under de två senaste åren och fortsatt prognosticeras till lägre 


nivåer. Därav kommer målet om 40 000 invånare till 2040 att revideras 


och således mindre mark behöva ianspråktas. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Malte Svensson (SD) 


Adam Johansson (M)            
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§ 135 Dnr 2024/00089 


Besvarande av motion från Karolina Bergström (S) och 
Hassan Hussein (S) om ökad kompetens inom NPF 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 


Reservation 


Samtliga tjänstgörande ledamöter från Socialdemokraterna; Henrik Brolin 


(S), Johanna Svensson (S), Niclas Hillestrand (S), Ingvor Bergman (S), 


Patrick Björck (S), Heléne Svensson (S), Fredy Neüman (S), Hassan Hussein 


(S), Thomas Svensson (S), Karolina Bergström (S), Alex Bergström (S), 


Kovan Akrawi (S), Maria Henriksson (S), Patrik Andersson (S), Corry 


Thuresson (S) och Marie Post (S) reserverar sig till förmån för Hassan 


Hussein (S) med fleras yrkande. 


Sammanfattning 


Karolina Bergström (S) och Hassan Hussein (S) har inkommit med en 


motion gällande ökad kompetens inom NPF-området. En önskad 


kunskapsökning inom NPF-området (Neuropsykiatriska funktionshinder) för 


att forma en tillgänglig undervisning i Falköpings kommun som omfattar alla 


elever efterfrågas. 


Motionen har sänts på remiss till barn- och utbildningsnämnden som föreslår 


kommunfullmäktige att avslå motionen.  


Barn- och utbildningsförvaltningen har genom Centrala barn- och elevhälsan 


(CBE) identifierat områden där det finns möjlighet att arbeta än mer 


förebyggande och främjande, kompetensutveckling är ett sådant område. 


CBE har fått och planerar redan för kompetensutvecklande insatser som 


skolorna vid behov ska kunna använda sig av i utbildningssyfte.  Med 


anledning av detta föreslår kommunledningsförvaltningen att motionen 


avslås. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 171/2024 


 Arbetsutskottet § 97/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-18 


 Barn- och utbildningsnämnden, § 80/2024 


 Tjänsteutlåtande från barn- och utbildningsförvaltningen, 2024-05-29 


 Kommunfullmäktige § 1/2024 


 Motionen 
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Yrkanden 


Hassan Hussein (S), Karolina Bergström (S) och Ingvor Bergman (S) yrkar 


bifall till motionen.  


Karola Svensson (C) och Lena Sjödahl (M) yrkar bifall till 


kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsgång 


Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag att avslå 


motionen respektive Hassan Hussein (S) med fleras yrkande att bifalla 


motionen och finner att kommunfullmäktige har beslutat att avslå motionen. 


Votering begärs. 


Följande propositionsordning godkändes. 


För att rösta enligt kommunstyrelsens förslag, rösta ja. För att rösta enligt 


Hassan Hussein (S) med fleras yrkande, rösta nej. 


Med omröstningsresultatet 33 ja respektive 18 nej, har kommunfullmäktige 


beslutat enligt kommunstyrelsens förslag. 


 


Omröstningslista § 135 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


M 1:e vice ordförande Anders Winlöf X   


S 2:e vice ordförande Henrik Brolin  X  


S Johanna Svensson   X  


M Adam Johansson X   


SD Jonas Larsson X   


S Niclas Hillestrand  X  


C Karola Svensson X   


M  Johan Eriksson X   


SD Johanna Johansson X   


S Ingvor Bergman  X  


V Erik Kyrkander X   


M Johanna Bladh X   


S Patrik Björck  X  


SD Albin Gilbertsson X   


S Heléne Svensson  X  
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Omröstningslista § 135 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


M Sture Olsson X   


C Anna Nyberg X   


SD Marita Ljus X   


S Fredy Neüman  X  


KD Göran Gynnemo X   


S Maria Henriksson  X  


L Annika Carp X   


SD Milada Wurm X   


MP Marie Leward Westin X   


M  Lena Sjödahl X   


S Hassan Hussein  X  


V Elisabeth Klang X   


SD Malte Svensson X   


C Ali Liaqat X   


S Patrik Andersson  X  


M Håkan Pettersson X   


S Thomas Svensson  X  


SD Christopher Münch X   


M Roland Svensson X   


KD Maria Bruckshaw X   


S Karolina Bergström  X  


SD Mikael Lund X   


C Vanja Wallemyr X   


M Roger Lidén X   


S Kovan Akrawi  X  


S Alex Bergström  X  


SD Britt Marie Jokela  X  


M Christina Jorméus  X   


V Charlotte Isaksson X   
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Omröstningslista § 135 


 Ledamöter Ja Nej Avstår 


S Corry Thuresson  X  


SD Sonja Eriksson  X  


M Elias Assio X   


S Marie Post  X  


KD Sam Jubrant X   


C Niclas Fällström X   


KD Ordförande Dan Hovskär X   


 Summa 33 18  


 


  


 


Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 136 Dnr 2023/01329 


Besvarande av motion från Ingvor Bergman (S) och 
Hassan Hussein (S) om att ge kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda frukost till 
alla grundskolelever i Falköpings kommun 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 


Protokollsanteckning 


Ingvor Bergman (S) inkommer med en protokollsanteckning för 


Socialdemokraterna. Av protokollsanteckningen framgår följande. 


”Frågan om servering av skolfrukost har diskuterats för att förbättra 


elevernas välmående och inlärningsförmåga. Förslaget har sitt ursprung i att 


vissa elever börjar skoldagen utan att ha ätit frukost. Detta medför med stor 


sannolikhet att elevers koncentrationsförmåga och prestationer minskar. 


Vi anser därför att en plan och en kostnadsredovisning borde tagits fram och 


för att presentera hur alla elever i grundskolan skall kunna erbjudas 


skolfrukost. ” 


Sammanfattning 


Ingvor Bergman (S) och Hassan Hussein (S) har inkommit med en motion 


om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en plan för att erbjuda 


frukost till alla grundskolelever i Falköpings kommun.  


Kommunstyrelsen beslutade den 12 juni 2024, § 130, att genomföra ett 


pilotprojekt om frukost i grundskolan som landade i att på Högstadium 


Centrum och Odensbergsskolan under en begränsad tid ska erbjuda 


”energibuffé”. Med anledning av kommunstyrelsens beslut gällande redan 


pågående projekt föreslår kommunledningsförvaltningen att motionen ska 


anses besvarad. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 170/2024 


 Utskottat för stöd och service § 23/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-19 


 Kommunfullmäktige § 96/2023 


 Motionen 


Yrkanden 


Albin Gilbertsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.    
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Paragrafen skickas till  
Motionärerna            
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§ 137 Dnr 2023/01008 


Platsvarumärke för Falköping 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att ställa sig bakom Falköpings nya 


platsvarumärke; att arbeta för att förverkliga tillhörande 


platsvarumärkesstrategi samt att använda grafisk identitet för Falköpings 


platsvarumärke när det är relevant. 


Reservation 


Samtliga tjänstgörande ledamöter från Sverigedemokraterna; Jonas Larsson 


(SD), Johanna Johansson (SD), Albin Gilbertsson (SD), Marita Ljus (SD), 


Milada Wurm (SD), Malte Svensson (SD), Christopher Münch (SD), Mikael 


Lund (SD), Britt Marie Jokela (SD) och Sonja Eriksson (SD) reserverar sig 


mot beslutet till förmån för Albin Gilbertssons (SD) yrkande. 


Sammanfattning 


Arbetet med att utveckla Falköpings nya platsvarumärke har pågått sedan 


hösten 2022. Processen har präglats av en bred delaktighet för att skapa goda 


förutsättningar att förverkliga platsvarumärket. 


Ett platsvarumärke är summan av de associationer och uppfattningar som 


omger en plats. Varje plats har ett varumärke, oavsett om det är formulerat 


eller ej. Genom att definiera och dokumentera det kan vi arbeta strategiskt 


för att attrahera nya invånare, besökare och företagsinvesteringar. Att skapa 


ett nytt platsvarumärke innebär att vi enas om hur vi vill att Falköping ska 


uppfattas i framtiden, och den tillhörande strategin visar vägen för hur vi ska 


nå dit. 


När strategin och den grafiska identiteten nu är färdigställda, är det 


nödvändigt att arbetet går in i en genomförandefas för att det nya 


platsvarumärket ska bli verklighet. Detta långsiktiga och omfattande arbete 


kräver att Falköpings nya platsvarumärke fungerar som en ledstjärna i 


framtida beslutsfattande, både inom kommunen samt i näringslivet och 


föreningslivet. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 164/2024 


 Arbetsutskottet § 90/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-08-14 


 Förslag till Platsvarumärkesstrategi för Falköping 


 Förslag till grafisk identitet för Falköpings platsvarumärke 
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Yrkanden 


Albin Gilbertsson (SD) yrkar på återremiss av ärendet.     


Beslutsgång 


Ordföranden ställer proposition på att ärendet ska avgöras idag respektive 


Albin Gilbertssons (SD) yrkande om återremiss och finner att 


kommunfullmäktige har beslutat att ärendet ska avgöras idag.  


Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 


kommunfullmäktige har beslutat enligt förslaget. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Lars Svensson, kommundirektör  


Carl-Olov Holmström, näringslivschef 


Dina Ebbeson, biträdande kommundirektör 


Niclas Beermann, kommunikationschef 


Hampus Haga, kultur- och fritidschef 


Edvin Ekholm, utvecklingschef            
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§ 138 Dnr 2024/00432 


Viljeinriktning om utredning och etablering av 
trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, 
Götene, Skara och Tidaholm 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att godkänna den gemensamma 


viljeinriktningen om etablering av trygghetscentral i kommunal regi med 


Götene, Skara och Tidaholm. 


2   Kommunfullmäktige beslutar att ge nämnden för samhällsskydd mellersta 


Skaraborg och socialnämnden uppdraget att genomföra en utredning av 


trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, Skara, Götene och 


Tidaholm. Utredningen ska återredovisas till kommunfullmäktige senast 


den 1 september 2025. 


Sammanfattning 


I takt med att befolkningen åldras och fler personer med omsorgsbehov bor 


hemma ökar betydelsen av professionell, robust och redundant hantering av 


trygghetsskapande teknik. De senaste årens ökning av IT-attacker 


understryker behovet av att kontinuerligt förbättra och förstärka 


säkerhetsåtgärderna kring trygghetslarmssystem för att skydda både 


användarna och integriteten hos de uppgifter som samlas in och hanteras av 


dessa system. Inom den av kommunerna gemensamma nämnden 


samhällsskydd mellersta Skaraborg (SMS) finns en samordningscentral som 


kan utökas till en robust och redundant trygghetscentral. Genom att samla 


digitala trygghetslarm och trygghetsskapande teknik på en och samma plats 


kan säkerheten och kvalitén stärkas. 


Förvaltningen föreslår att kommunfullmäktige ger den gemensamma 


nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg och socialnämnden 


uppdraget att senast den 1 september 2025 återkomma med en utredning av 


trygghetscentral i kommunal regi för Falköping, Skara, Götene och 


Tidaholm. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 161/2024 


 Arbetsutskottet § 91/2024 


 Tjänsteutlåtande från samhällsskydd mellersta Skaraborg,  


2024-06-05 


 Viljeinriktning 


Yrkanden 


Johanna Svensson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.    
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Paragrafen skickas till  
Nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg  


Kommunstyrelsen Götene kommun  


Kommunstyrelsen Tidaholms kommun  


Kommunstyrelsen Skara kommun            
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§ 139 Dnr 2024/00433 


Antagande av avfallstaxa för Falköpings kommun  


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att anta direktionen för kommunalförbundet 


Avfall & Återvinning Skaraborgs förslag till avfallstaxa. 


2  Taxan ska gälla från och med den 1 januari 2025 och ersätter 


kommunfullmäktiges beslut den 30 oktober 2023, § 84.  


3   Besluten i punkterna 1 och 2 gäller under förutsättning att 


medlemskommunerna Essunga, Grästorp, Gullspång, Götene, Hjo, 


Karlsborg, Mariestad, Skara, Skövde, Tibro, Töreboda och Vara fattar 


beslut i enlighet med direktionens förslag. 


4   Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga kommunalförbundets Avfall 


& Återvinnings direktion att fatta beslut om inom vilka områden 


respektive insamlingsmetod används samt tidsplan för införande av 


obligatorisk och fastighetsnära insamling av matavfall och förpackningar, 


bilaga 1 och 2. 


Sammanfattning 


Direktionen för kommunalförbundet Avfall & Återvinning Skaraborg 


föreslog den 3 juni 2024, § 25 medlemskommunerna att anta förslag till ny 


avfallstaxa att träda i kraft den 1 januari 2025. En ny avfallstaxa för samtliga 


medlemskommuner ska antas där beloppen är samordnade. Förslaget innebär 


flera taxehöjningar för bland annat småhus och flerbostadshus. Taxan utgår 


från insamlingsmetod. Vilken insamlingsmetod som ska användas var 


föreslås direktionen få fatta beslut om. Det har även tillkommit en taxa för 


hämtning av grovavfall och en ny möjlighet att dela abonnemang med sig 


själv när man har permanentboende samt fritidsboende inom 


kommunalförbundets område. Enligt ett rättsfall från Högsta 


förvaltningsdomstolen, HFD 2013 ref. 80, har en kommun inte rätt att 


delegera föreskriftsrätt till kommunalförbund utan kommunfullmäktige 


måste fatta beslut om avfallstaxan. Mot bakgrund av direktionens förslag 


föreslås kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta taxan. 


Förvaltningens förslag till beslut leder inte till några direkta ekonomiska 


konsekvenser för Falköpings kommun eller kommunalförbundet Avfall & 


Återvinning Skaraborg eftersom verksamheten finansieras av avgifter från 


renhållningskollektivet och inte av medlemskommunerna. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 160/2024 


 Arbetsutskottet § 86/2024 







 


Kommunfullmäktige 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


26 (31) 


Sammanträdesdatum 


2024-09-30 
 


 


  
 


 
Justerarnas signaturer 
 
Digital justering 


  Protokollsutdraget bestyrks 


 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-06-27 


 Direktionens beslut, 2024-06-03 


 Förslag till avfallstaxa, 2024-06-03 


 Skrivelse gällande förslag till avfallstaxa, 2024-06-09 


  


 


Paragrafen skickas till  
Kommunalförbundet Avfall & Återvinning Skaraborg 


Sara Cronholm, kommunjurist            
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§ 140 Dnr 2024/00177 


Redovisning av kommunalt partistöd för år 2023 och 
utbetalning för år 2025 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att partiernas redovisning av partistödet för 


år 2023 läggs till handlingarna. 


2   Kommunfullmäktige beslutar att partistödet för år 2025 betalas ut till 


samtliga partier som är representerade i kommunfullmäktige i Falköpings 


kommun enligt reglerna för kommunalt partistöd. 


Sammanfattning 


I kommunallagen finns bestämmelser om kommunalt partistöd. Där anges att 


kommuner får ge ekonomiskt bidrag och annat stöd till politiska partier för 


att stärka deras ställning i den kommunala demokratin. Samtliga partier 


representerade i kommunfullmäktige har lämnat in granskningsrapport samt 


redovisning. Kommunledningsförvaltningen föreslår att partiernas 


redovisning av partistödet för år 2023 läggs till handlingarna samt att 


partistödet för år 2025 betalas ut till samtliga partier som är representerade i 


kommunfullmäktige i Falköpings kommun. 


Beslutsunderlag 


 Kommunstyrelsen § 167/2024 


 Arbetsutskottet § 96/2024 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, inkom den 18 


augusti 2024 


 Miljöpartiets granskning och redovisning, inkom den 14 juli 2024 


 Liberalernas granskning och redovisning, inkom den 14 augusti 2024  


 Moderaternas granskning och redovisning, inkom den 28 juni 2024  


 Kristdemokraternas granskning och redovisning, inkom den 26 juni 


2024 


 Vänsterpartiets granskning och redovisning, inkom den 23 april 2024  


 Socialdemokraternas granskning och redovisning, inkom den 10 april 


2024 


 Sverigedemokraternas granskning och redovisning, inkom den 18 


juni 2024 


 Centerpartiets granskning och redovisning, inkom den 1 mars 2024 
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Paragrafen skickas till  
Gruppledarna för samtliga partier i kommunfullmäktige 


Ekonomiavdelningen 
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§ 141 Dnr 2024/00461 


Återbesättande av uppdraget som nämndeman vid 
Skaraborgs tingsrätt efter Hannah Svanteman (MP) 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige väljer dag Högrell (L) till nämndeman vid 


Skaraborgs tingsrätt för resterande del av mandatperioden 2024–2027. 


Bakgrund 


Hanna Svanteman (MP) har i en skrivelse till Skaraborg tingsrätt begärt att 


få bli entledigad från uppdraget som nämndeman. Skaraborgs tingsrätt 


beslutade att från den 19 augusti 2024 entlediga Hannah Svanteman (MP). 


Kommunfullmäktige ska därför utse en ny nämndeman. 


Beslutsunderlag 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-23 


Yrkanden 


Annika Carp (L) yrkar att välja Dag Högrell (L) till nämndeman vid 


Skaraborgs tingsrätt.     


  


 


Paragrafen skickas till  
Hannah Svanteman (MP) 


Dag Högrell (L) 


Skaraborgs tingsrätt 


Anna-Karin Linder, administratör           
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§ 142 Dnr 2024/00689 


Entledigande av Jessica Karlsson (SD) från uppdraget 
som ledamot i barn- och utbildningsnämnden, 
kompetens- och arbetslivsnämnden samt ersättare i 
byggnadsnämnden 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att bordlägga ärendet till nästa 


sammanträde med kommunfullmäktige. 


Bakgrund 


Jessica Karlsson (SD) har i en skrivelse avsagt sig uppdraget som ledamot i 


barn- och utbildningsnämnden, kompetens- och arbetslivsnämnden samt 


ersättare i byggnadsnämnden. 


Beslutsunderlag 


 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-09-23 


Yrkanden 


Albin Gilbertsson (SD) yrkar att ärendet bordläggs till nästa sammanträde 


med kommunfullmäktige.     


Beslutsgång 


Ordföranden ställer proposition på Albin Gilbertssons (SD) yrkande och 


finner att kommunfullmäktige beslutar enligt yrkandet. 


  


 


Paragrafen skickas till  
Jessica Karlsson (SD)    
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§ 143 Dnr 2024/00003 


Kommunfullmäktiges anmälningsärenden år 2024 


Kommunfullmäktiges beslut 


1   Kommunfullmäktige beslutar att nedanstående förteckning över 


anmälningsärenden läggs till handlingarna. 


Anmälningsärenden 


Dokument id.  Beskrivning 


102909 Protokollsutdrag från socialnämnden § 79/2024 - beslut 
gällande rapport om ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 


102910 Tjänsteutlåtande gällande rapport om ej verkställda gynnande 
beslut enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 


102911 Sammanställning av ej verkställda gynnande beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) kvartal 2 år 2024 


103212 Mötesanteckningar BFÄ 2024-09-06, med signatur 
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